
 
 

PLA CUIDEM BARCELONA A 

HORTA GUINARDÓ 

CONSELL DE BARRI DE  

CAN BARÓ 

 

 
 

 

   

 

CUIDEM BCN A HORTA GUINARDÓ 

CONSELL DE BARRI DE CAN BARÓ 

DISTRICTE D’HORTA GUINARDÓ 

Data:  24/11/2022 Horari: 19.00-22.00h 

Lloc: Casal de barri Pirineu. (C. Josep Serrano, 59) 

Enllaç: https://www.youtube.com/watch?v=yrbJgfA0jts 

 

ORDRE DEL DIA 

1. Informe de la Regidora.  

2. Projectes socials Pla de Barris.  

3. Cuidem Barcelona.  

4. Torn obert de paraules 

TAULA PRESIDÈNCIA:  

Rosa Alarcón (regidora-presidenta del Districte d’Horta Guinardó), Carles Vázquez (referent de 

neteja), Maria Elena Amat (gerent del Districte), Maria Luisa d’Addabbo (consellera de barri de Can 

Baró), Núria Carmona (consellera tècnica), Xavier Moreno (Foment de Ciutat pel Pla de Barris),  

ASSISTÈNCIA AJUNTAMENT:   

Maribel Marín, tècnica de barri de Can Baró, Francesc Roma (Participació, Ecologia Urbana). 

ASSISTÈNCIA CIUTADANIA: 

38 assistents de les quals 17 dones. 

Entitats presents:  

Plataforma Can Baró. Can Baró Cultural.  

 

A l’apartat de Projectes socials dels barris, en el Pla de Barri del CARMEL I CAN BARÓ, dins l’eix de 

sostenibilitat ambiental i emergència climàtica,  hi ha un projecte específic anomenat “Programa de 

conscienciació i corresponsabilitat ciutadana vers la neteja i la prevenció en la generació de residus”; 

on es tracten aspectes de neteja, manteniment i cura del barri. 

 

 

https://www.youtube.com/watch?v=yrbJgfA0jts
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PETICIONS CIUTADANIA:  

Neteja i residus 

• Al carrer de Francesc Alegre 31,  s’ha trencat la guia dels contenidors, fet que ha provocat 

que hi hagi dues bateries de contenidors juntes. Es demana deixar una bateria a Francesc 

Alegre 31, i l’altre situar-la o bé més amunt, o bé on es posaran les baranes de les escales. 

• Falten contenidors a dalt de tot del carrer Francesc Alegre. 

• Es passa a escombrar el barri, però sembla que la maquinària no funciona bé, menys un dia 

que van venir a filmar una pel·lícula que va quedar tot net. 

• Carrer Bismarck amb carrer França cal una major freqüència de recollida, ja que els 

contenidors sempre estan desbordats. 

• El punt verd el podrien posar a altres llocs del barri, perquè sempre es posa a la Plaça Font 

Castellana.  

• Cal netejar i fer manteniment de la fosa de Vista Park. 

• Està bé que la neteja amb aigua sigui cada quinze dies, encara que seria millor si es fes 

durant l’horari diürn i aprofitar per netejar els excrements i orins dels gossos. 

• Sensibilitzar als qui treballen en la neteja perquè no tinguin el motor dels vehicles sempre 

encès perquè fa molt de soroll. O que els conductors dels camions que fan la recollida dels 

contenidors, baixin del camió per enretirar voluminosos o mobles o caixes.  

• Es va fer un estudi amb la consellera de barri per a ubicar contenidors.  I no s’han ubicat 

allà on es va dir.  

Infraestructures 

• El carrer Alejandro Torrelles, té una vorera molt estreta. Es demana que no es treguin les 

places de motos ni les de cotxes, ja que el transport públic al barri és molt deficitari. 

• Tenerife 23: actuació i manteniment sobre els solars buits. 

Observacions globals al barri 

• Es demana formació als treballadors sobre l’amiant. El veïnat llença restes d’amiant als 

contenidors o als voltants dels contenidors.   

• El dia que el districte va proposar la passejada per veure quines millores es podien fer, no va 

venir la persona que havia d’acompanyar al veïnat perquè es trobava malament. És poc 

respectuós fer una passejada un 14 de juny a plena hora de sol. En tot cas, també cal dir 

que l’acta de la passejada estava molt ben feta.  

• L’App Barcelona a la Butxaca demana sempre la ubicació. Hi ha llocs a Can Baró que no 

surten en el plànol de l’app, com per exemple les escales, només surten les del carrer 

Tenerife. Posar la ubicació és obligatori i fa perdre molt temps. 

• Els cartells que deien que es canviaven els contenidors van estar tres setmanes, i finalment 

no els han canviat. Ara hi ha un altre cartell dient que hi ha hagut un retard. La comunicació 
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no està funcionant gens bé. A més tampoc n’hi ha prou amb l’App i cartells; potser s’hauria 

de pensar en grups de WhatsApp bussines, per exemple. 

• Es demana fer una campanya d’informació sobre el dia que s’han de deixar els mobles i 

trastos, sobre a on s’han de deixar i com, perquè cada dia és més difícil passar per les 

voreres tan estretes que hi ha al barri.  

 

RESPOSTA DE L’AJUNTAMENT: 

• Ja es poden anar a recollir als punts verds les bosses i el cub pel reciclatge a la llar. 

• Ha començat una campanya amb capacitat sancionadora pels negocis que no compleixen 

les normes de reciclatge, s’ha iniciat a Ciutat Vella i s’ampliarà a tota Barcelona. 

• S’ha començat una campanya de civisme a Horta Guinardó  a on es posen cartells a les 

finques recordant el preu de les multes pels actes d’incivisme, a més de la Guàrdia Urbana 

que actuarà en tres aspectes: un és el dels trastos i mobles vells, l’altre és els excrements 

de gossos i per últim, les bosses d’escombraries a les papereres.  

• S’agraeixen les aportacions del veïnatge perquè faciliten la millora del servei . També 

s’agraeix la bona valoració dels qui treballen en la neteja.  

• Es faran tres dies d’escombrada manual, tres dies de neteja amb maquinària, cada quinze 

dies es netejarà amb aigua. En aquest barri encara no es poden notar les millores perquè 

encara no han arribat tots els vehicles nous. Els únics vehicles nous que han arribat són els 

que netegen les zones verdes. 

• Per la recollida d’amiant ja hi ha un protocol, un servei específic i llocs concrets per a dur-hi 

les restes domèstiques que està al Punt Verd de l’avinguda de l’Estatut. 

• Es demanen disculpes, si no s’han demanat abans, perquè algú de l’equip no va assistir a 

l’hora de la passejada. També agraïm des de l’equip la seva valoració sobre l’acta de la 

passejada. 

• Un cop posats tots els contenidors, es farà una revisió de totes les incidències i es canviaran 

totes les ubicacions de contenidors que siguin tècnicament possible. Revisarem aquestes 

que ens comenten de Francesc Alegre. 

• Procurarem corregir els errors de cartografia de l’App. Es demana la localització perquè així 

el mateix programa podrà donar solucions cap als tres punts més propers. 

• No hi ha cap problema en reubicar el punt verd. Només cal consensuar un lloc. 

• Hi ha 3 jornades de neteja vertical al mes, només cal fer el calendari amb els responsables 

del districte, i posar un dia per anar a Vista Park. 

• Completament d’acord que la comunicació no ha funcionat i que les campanyes han de ser 

més intel·ligibles. Ho comentem amb el departament de comunicació. 

• Tots els qui treballen en la neteja tenen unes taques i horaris marcats, quan hi ha alguna 

incidència com ara elements que dificultin la seva feina, s’hi envia un equip.  

 


